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Referat fra ordinær generalforsamling i 
Husejerforeningen Nibe Lystbådehavn. 

Søndag den 11. februar 2024 kl. 11.00 
Sted: Nibe sejlklubs klubhus på Bryggen  

 
Deltagere: 27 stemmeberettigede medlemmer samt havnefoged Lennart Olsson 
Bestyrelsen var repræsenteret af Poul Jacobsen, Hasse Mortensen, Ole Asp, Karen Marie 
Søndergaard, samt suppleant Ejler Jacobsen  
Referent: Karen Marie Søndergaard, skrevet 14.02.2024 
 
0. Valg af dirigent.  
Michael Steglich-Petersen, der blev enstemmigt valgt, konstaterede at formalierne for 
generalforsamlingen var i orden. 
 
1. Aflæggelse af årsberetning for det forløbne år. 
Årsberetningen fra formanden blev indledt med 1 minuts stilhed i mindet om Erik Møller og 
Karin Christiansen, som foreningen har mistet det forgangne år. 
 
Den fulde ordlyd af formandens beretning vil kunne findes på vores hjemmeside med 
opfordring til at fjerne græsset mellem gangfliserne og undgå fodring af fugle pga. 
rottefare.  
 
2. Forelæggelse til godkendelse af årsregnskab med påtegning af revisor.  
2023 regnskabet blev præsenteret af Hasse. Årets overskud er overført til 2024 og 
afbetaling på tag lånet udsat til 2024. Godkendt efter kommentarer fra revisor 
 
3. Forelæggelse til godkendelse af budget og kontingent for næste regnskabsår.  
 Den udskudte afbetaling på lånet og overførsel af 2023-overskuddet muliggør maling med 
rødt (900.000DKK) og uændret kontingent. 
Budgettet blev godkendt.  
 
4. Indkomne forslag. 
Ingen indkomne forslag. 
 
5. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 
Hasse Mortensen og Karen Marie Søndergaard blev genvalgt. 
Desuden blev Karen Elisabeth Jacobsen Elberg(nr 59) og Ewald Kusk Kristensen(nr 44) 
valgt til bestyrelsen. 
 
6. Valg af suppleanter. 
Nicolas Christensen(nr 56) og Anni Ullits Søndergaard(nr 37)  
 
7. Valg af revisor. 
Jens Mondrup blev genvalgt 
 
8. Fastsættelse af dato for næste års generalforsamling. 
Bestyrelsen foreslår 9. februar 2025 – dette blev vedtaget 
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8a Historie og orientering fra Den selvejende Institution Nibe Lystbådehavn blev givet af 
Ole Asp 
 
9. Eventuelt. 
Havnefogeden orienterede om udlån af sejlerstue , som kan lejes fra 1. november til 1.april 
gennem havnefogeden. 
Desuden blev der gjort opmærksom på, at maling til reparation af træværket kan hentes 
hos Lennart.  
 
 
 
 
Referatet er godkendt af 
 
Dato:                                                                                Dato: 
 
Poul Jacobsen, formand                                                  Michael Steglich-Petersen 


